
Saksprotokoll i yrkesopplæringsnemnda - 20.11.2018  
 
Roger Pilskog sette fram slikt forslag på vegne av LO: 
 

«Yrkesopplæringsnemnda sier seg fornøyd med prosjektet «Auka gjennomføring – fleire ut i lære» 
så langt. 
 
Yrkesopplæringsnemnda mener det vil være en stor fordel å evaluere prosjektet, før det tas 
beslutning om å innføre tiltaket som permanent ordning. 
 
En slik evaluering bør og ta opp i seg hvordan Hfk skal lede og samordne yrkesfag koordinatorenes 
arbeid».  
 

Røysting 
 
Pilskog sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Tilråding frå yrkesopplæringsnemnda: 
 
Yrkesopplæringsnemnda sier seg fornøyd med prosjektet «Auka gjennomføring – fleire ut i lære» så langt. 

 
Yrkesopplæringsnemnda mener det vil være en stor fordel å evaluere prosjektet, før det tas beslutning om å 
innføre tiltaket som permanent ordning. 

 
En slik evaluering bør og ta opp i seg hvordan Hfk skal lede og samordne yrkesfag koordinatorenes 
arbeid».  
 


